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Verslag van de gecombineerde Algemene Ledenvergadering van de vereniging 
Rijswijkse Golfclub en de Algemene Vergadering van Certificaathouders van de B.V. 
Golfbaan Rijswijk, gehouden op 19 november 2018 in het clubhuis van de                
Rijswijkse Golfclub, Delftweg 59 te Rijswijk.  
 
 
Bestuur: 
dhr. F.G Wijnstra (Folkert)    voorzitter 
dhr. P.H.J. Botermans (Patrick)  penningmeester 
dhr. A.H.M. Bartels (Arthur)   secretaris (aftredend) 
dhr. H.J. Rietveld (Hendrik Jan)  lid, vicevoorzitter 
dhr. M.R. Plug (Michel)    lid 
dhr. S.H.B. van Schaik (Steef)  lid, baanzaken 
mw. G.M. Wesselingh-Schroots (Dieck) secretaris (aantredend) 
 
Manager: 
dhr. B. Knaap (Bob) 
 
Afwezig met kennisgeving: 
- 
 
Verslag 
mw. U. Smeele - Notuleren Leiden 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom op 
deze vergadering en in het bijzonder het erelid de heer Eddy Jonkers Both en de leden van 
verdiensten.  
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van mevrouw Jeannette Sinjorgo. De vergadering 
neemt een moment stilte in acht om haar te gedenken.  
 
Er zijn 63 certificaathouders, 11 niet-certificaathouders, 2 businessclubleden aanwezig. 
Verder zijn 5 machtigingen ontvangen en hebben 11 mensen zich afgemeld. De agenda 
wordt vastgesteld.  
 
2. Notulen 25 juni 2018 RGC/BV 
Naar aanleiding van de notulen: 
Pagina 2, punt 4, op een na laatste alinea: mevrouw Ans de Graaf vraagt of er nagedacht is 
over het meer betrekken van niet-leden certificaathouders. De voorzitter antwoordt dat dit 
aan het platform is meegegeven en gaat er vanuit dat daar zeker over nagedacht is.  
Pagina 2, punt 4, Golfsportzaken: mevrouw Ans de Graaf heeft een vraag voor de 
wedstrijdcommissie. Bij een shotgun in de middag zou overwogen worden om die in de 
ochtend vooraf te laten door een vrije shotgun. Hoe is het daarmee? De voorzitter antwoordt 
dat dit wordt ingevoerd als vast beleid volgend jaar.  
 
Tekstueel zijn er geen opmerkingen. De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  
 
3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
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4. Mededelingen van het bestuur 
Ledenaantal 
Het aantal leden aan het begin van 2018 was: 446 certificaathouders, 298 zonder certificaat 
en 14 leden met 25-rondenkaart. In de loop van het jaar zijn 18 aanmeldingen (35 per januari 
2019) en 45 opzeggingen per 2019 ontvangen. Dit is een redelijk normaal verloop voor een 
golfvereniging. 
 
De baanzaken: 
(N.b. volledige presentatie vindt u op de website onder Leden>nieuws) 
De heer Steef van Schaik vertelt dat de baancommissie is vernieuwd en bestaat uit Hans 
Blokpoel, Mirli Smit, Arie Sterkenburg, Leo van der Voort en Herman Soen. Die laatste zal nu 
na zes jaar afzwaaien. Er is een meerjarenplan gemaakt met verbeterpunten per hole en de 
prioriteiten zijn vastgesteld voor de komende periode. Het winteronderhoud zal verbeterd 
worden, waardoor zo lang mogelijk kan worden doorgespeeld. De bomen en struiken worden 
gesnoeid in de winter en de greens moeten volgend jaar meer belucht worden door te 
prikken met holle pennen. Verder zijn investeringen nodig t.b.v. bunkers, beschoeiingen, een 
tweede toilet, tees en paden. Daarnaast worden bomen gekapt om nieuwe aanplant de 
ruimte te geven. Dit is buiten het reguliere onderhoud om. Het is niet de bedoeling de baan 
moeilijker te maken, maar ervoor te zorgen dat de leden met plezier spelen. Als er vragen of 
suggesties zijn, is het altijd mogelijk de leden van de baancommissie aan te spreken.   
 
De oorspronkelijke bunkers zijn al meer dan 30 oud en eigenlijk versleten. De drainage is 
slecht, waardoor er vaak hard zand en klei in ligt. Met ander zand kan het beter worden. Een 
idee is een infiltratiebox te plaatsen, waardoor het water sneller weg loopt na een regenbui. 
Ook is het de wenselijk de bunkers wat vlakker te maken, zodat die gelijkmatiger draineren. 
Illustraties worden getoond. Veel oude bunkers hebben verzakte of loszittende randen, hole 
8 is een goed voorbeeld. Daar is ook de strook tussen green en bunker te klein geworden, 
de maaimachine kan er daardoor niet meer goed bij en er is verarmde grond zonder gras 
langs de randen. Het verkorten van de bunkers bij green 9, 10, 12, 14 en 15 is gewenst. 
Kortom er is meer aan de hand dan met een beetje zand erbij opgelost kan worden. 
Desnoods minder of kleinere bunkers, maar wel beter bespeelbaar. 
 
Het jaarlijkse budget is vooral voor kleine verbeteringen (paden, beschoeiing). Het geld voor 
grote renovaties is er niet. De bunker renovatie wordt geschat op € 60.000. Door geldgebrek 
is eerder al het tee renovatieplan maar half uitgevoerd en het bomenplan niet afgemaakt. We 
kunnen lenen, sponsoring zoeken, subsidie aanvragen, contributie verhogen of de kosten 
spreiden over meerdere jaren. 
 
Voor wat betreft de wintercondities zal geprobeerd worden om het jaar door te komen door 
extra zand op gevoelige plekken te gooien en met afzettingen het verkeer te spreiden. Vorig 
jaar werkte het afzetten goed. Buggy's mogen alleen zo lang het kan en moeten op de 
aanwezige paden blijven. We gaan dit jaar proberen om zonder winterbanden en van de 
gewone tees te spelen. Wel worden de gele markers verplaatst naar de blauwe posities. 
 
Namens de greenkeepers is er een verzoek dat pitchmarks veel beter gerepareerd worden. 
Het voorstel is dat groepjes leden elk een green adopteren en daar dan extra opletten en 
greens herstellen. Ook om flights bij een shotgun de laatste hole extra te laten controleren.  
 
De heer Kees Meewisse heeft een opmerking over het onderhoud. Vier jaar geleden stelde 
hij tevergeefs voor om boomsnippers bij de struiken en de hortensia’s te strooien. Tot zijn 
verbazing liggen er nu wel boomsnippers. Is daar nu een speciale aanleiding voor? Nee, dat 
niet. 
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De heer Dan Iverus heeft een opmerking over pitchforks. Bij bepaalde clubs moet je laten 
zien dat je een pitchfork hebt. De toestand is nog niet verbeterd.  
 
Golf Technische zaken: 
De heer Hendrik Jan Rietveld geeft een toelichting. Het aantal jeugdleden is nog wel laag, 
maar ze zijn wel actief. De jeugdcommissie bestaat uit vijf leden. De activiteiten zullen nog 
verder toenemen door trainingen, competitie uitbreiding, familie regionale en activiteiten 
zoals Halloween, Sinterklaas en rondes met volwassenen. Om meer jeugd aan te trekken is 
een plan gemaakt in overleg met het platform. Je spreekt van jeugd tot 26 jaar. Dit jaar 
waren er twee jeugd competitieteams en ook voor komend jaar zullen dat er weer twee zijn 
(leeftijd ongeveer 12 - 16 jaar). 
 
De heer Jesper van Dijk heeft een suggestie. In het verleden werd de Jeugd Open 
georganiseerd. Dat had een enorme aantrekkingskracht regionaal en op topsporters. Kan dat 
wederom? De heer Hendrik Jan Rietveld antwoordt dat dan iets georganiseerd wordt voor 
anderen op onze baan. Dat is lastig. Mevrouw Marijke Dekker laat weten dat ze daarvoor 
open staan. Volgend jaar staan ze klaar om daar weer mee te gaan starten, mits er support 
van vrijwilligers is.  
 
Bij de volwassenen is het aantal competitieteams met één gegroeid. Een team dames is 
afgevallen en twee teams heren erbij gekomen. Het team heren senioren dat landskampioen 
is geworden gaat weer door. De wedstrijdcommissie heeft mutaties ondergaan en is nu weer 
op sterkte. Zoals eerder aangegeven, worden er wanneer er in de middag shotguns 
plaatsvinden, in de ochtend shotguns voor niet wedstrijdspelers georganiseerd, zodat de 
baan maximaal bezet is.  
 
Mevrouw Hetty Verboom vraagt of er een lijst kan komen waarop staat wie in welk team zit. 
Dat wordt toegezegd. 
 
5. Tussenrapportage platform “Visie op de toekomst” 
De voorzitter van het platform, mevrouw Corina Holla (business lid), geeft een toelichting op 
de tussenstand voor de Visie op de toekomst. Daarbij gaat het erom hoe we de club 
aantrekkelijk houden voor bestaande en nieuwe spelers en financieel gezond. De heer 
Martijn Smit heeft een paar jaar geleden een aantal marketing zaken uitgezocht en van die 
informatie is gebruik gemaakt. Waarom dit platform? Omdat de wereld verandert. Enkele 
feiten voor RGC:  
- Geen toename ledenbestand 
- Grote drukte op de piektijden 
- Veel verzoeken om andere vormen van lidmaatschap 
- Meer greenfee spelers 
- Vergrijzing ledenbestand 
Waarom dit platform? Om niet onverwachts te worden geconfronteerd met het misschien 
noodgedwongen nemen van maatregelen waar je niet eerder over hebt nagedacht. Tijdens 
de nieuwjaarsreceptie werd door de voorzitter gevraagd welke leden willen nadenken over 
de toekomst van de club. Enkele mensen hebben zich daarvoor aangemeld en enkele zijn 
gevraagd.  
 
In mei is gestart met een kick-off bijeenkomst onder leiding van Jeroen Stevens, directeur 
NGF, waarbij alle platformleden, bestuursleden en alle voorzitters van commissies aanwezig 
waren. Tijdens die bijeenkomst werden de veranderingen benoemd, zoals de andere 
samenstelling van leden, vercommercialisering, veel losse spelers, en de loyaliteit van de 
leden. Daarnaast kun je bijna overal spelen in Nederland en het buitenland, dus waarom zou 
je lid worden? De golfverenigingen moeten wellicht meer vraag gestuurd te worden.  
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Een foto wordt getoond. Het gaat om een krantenartikel uit het Algemeen Dagblad van 
2 november jl. met als koptekst “Den Haag golft”. Daarin is te lezen dat er 11.492 golfers in 
Den Haag zijn. Er zijn zes ledenbanen, dus veel minder dan de helft is lid van een golfclub. 
De rest is dus greenfee speler. Hierop moeten we inspelen. Er is dus een enorme potentie 
voor nieuwe leden.  
 
Sinds juni komt het platform eens per maand bijeen. Daarnaast is er overleg binnen de 
werkgroepen. Gestart is met het vastleggen van onze opdrachtomschrijving volgens 
mandaat van het bestuur: het doen van onderzoek naar een goede en financieel houdbare 
toekomst van de club door nieuwe en bestaande ideeën te opperen, uit te werken en te 
delen met bestuur en leden. 
 
Het platform streeft ernaar om ieders belang te behartigen. Het platform houdt wel trends in 
de gaten en staat open voor greenfee spelers en andere vormen van inkomsten. De club 
moet aantrekkelijk zijn voor alle golfspelers, maar moet financieel gezond blijven.  
De indeling van het platform is gericht op diverse doelgroepen:  
- Jeugd tot 40 jaar: Chris Baars, Jan van Es en Hetty Verboom 
- Bestaande leden: Harry Broerse, Cok Huijsdens, Marlies Krul en Steef van Schaik 
- Commerciële baan: Hans de Bruin, Bob Knaap en John Pieper  
- Arthur Bartels ondersteunt de diverse werkgroepen met data en analyses.  
 
De heer Martijn Smit vraagt of er inzicht is in hoeveel spelers de baan kan hebben per dag? 
De heer Bob Knaap antwoordt dat in 2017 er 44.000 rondjes per jaar gedaan werden. Een 
uur met 10 starttijden met 2,8 spelers per uur, komt neer op 28 spelers. Dat kun je 
maximeren tot bijvoorbeeld 40. De charme van Rijswijk is dat niet wordt aangevuld tot 4 
ballen. Dat is een keuze. Op primetime is een 90% baanbezetting.  

 
Een kort overzicht volgt van wat de werkgroepen hebben gedaan.  
Werkgroep Jeugd: voor de jeugd zijn drie  pijlers geformuleerd: de golf academy, de 
tarieven, de acquisitie en verjonging. De bevindingen zijn: het aantal jeugdspelers is in 5 jaar 
tijd gehalveerd; nauwelijks doorstroom; weinig leden tussen de 20 en de 40 jaar; vaak te 
duur voor ouders, vooral in vergelijking met andere golfclubs. Dat laatste is inmiddels 
ondervangen. De groep is nu bezig met het uitwerken van de plannen.  
 
De heer Michel van Holstein weet dat in het verleden mensen gemeld hebben, dat er zondag 
weinig gereserveerd kan worden. Binnen de club zijn er veel oudere leden, die ook op 
zondag spelen. Misschien mensen die werken de gelegenheid geven. Eind van de middag is 
de baan al relatief leeg. Mevrouw Corina Holla antwoordt dat de werkgroep daarmee bezig 
is. De heer Steef van Schaik vermeldt dat dit jaar een experiment is gedaan door leden die 
afhankelijk zijn van de weekenden een voorsprong te geven bij het boeken. Dat heeft ook 
gewerkt.  
 
Werkgroep Bestaande leden: hoe houd je de leden tevreden? Veel trouwe leden zijn ook 
vrijwilliger. Geconstateerd is dat er een verschil is tussen ”Ik kan niet spelen op momenten 
dat ik dat wil”. Dat is onderzocht en gezien is dat “niet kunnen spelen” en “niet kunnen 
reserveren” iets anders is. De ervaring leert dat je wellicht iets langer moet wachten, maar je 
kunt altijd spelen. Nu is de groep bezig met te kijken hoe de baanvulling anders kan.  
 
De heer Dan Iverus geeft aan dat er een tijd was dat de caddiemaster voor hem regelde, dat 
hij 3 holes kon spelen. Nu is het formeler geworden is, waardoor er mogelijkheden blijven 
liggen. Een proactieve houding van de caddiemaster is prettig. Mevrouw Holla geeft aan dat 
dit nog niet onder de loep genomen is. Mevrouw Loes van Doorn vult aan dat je ook als lid 
proactief kan zijn en zelf vraagt of je bijvoorbeeld vanaf hole 15 kan starten. De tips worden 
meegenomen.  
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Mevrouw Mirli Smit vraagt of er ook gekeken is naar dames-, heren- en seniorenochtend om 
die samen te voegen. Het zijn vaak dezelfde mensen. Dit wordt meegenomen. 
 
Het niet kunnen reserveren blijkt een issue. Momenteel wordt gekeken naar software 
aanpassingen.  
  
Mevrouw Edith van Hek vraagt wat de criteria voor werkende mensen zijn. Zij werkt 5 dagen, 
maar voldoet toch niet aan de criteria. De heer Steef van Schaik legt uit dat is gekeken naar 
het speelgedrag in 2017. Vooral hoeveel keren iemand speelt in het weekend, dus bij 12 
keer per jaar en nauwelijks doordeweeks. Gekeken is naar het patroon. De criteria staan in 
de emails. Ze vraagt toch of daar naar gekeken kan worden. Ook omdat sommige mensen 
meerdere starttijden in het weekend boeken en later weer teruggeven. Het heeft aandacht 
binnen het platform.  
 
Werkgroep Commercieel: het is goed ons te realiseren dat financieel gezond zijn voor de 
club belangrijk is. Gestart is met te kijken naar de omzet, maar ook naar de gastvrijheid. 
Mond tot mond reclame is belangrijk. De diverse vormen van contributie zijn bekeken. Ze 
houden zich bezig met voldoende speeltijd creëren zodat de baan ook commercieel kan 
worden ingezet. De werkgroepen stemmen dat onderling af. 
 
 De heer Charles Ligtvoet vraagt hoeveel expats hier spelen? De heer Bob Knaap antwoordt 
dat het formele expat lidmaatschap niet meer bestaat. Dat is feitelijk opgegaan in het 
lidmaatschap zonder certificaat. Het zijn er nu ongeveer 25. De buitenlanders die hier spelen 
zijn gewoon lid. Voorgesteld wordt om ambassades en bedrijven te benaderen. Die 
suggestie wordt meegenomen. 
 
De heer Dan Iverus vindt dat de baan bijna vol is met soms 90% bezetting. De grens is 
bereikt. Het gaat erom hoe je de bestaande leden tevreden stemt en zorgt dat er geld in het 
laatje komt. Mevrouw Corina Holla geeft aan daarmee bezig te zijn. De voorzitter legt uit dat 
iedere golfbaan verloop heeft, dus ook RGC. Het type nieuwe leden komt waarschijnlijk uit 
een ander denkmodel. 
 
De tussenstand van het platform is dat momenteel zaken worden uitgewerkt. Tijdens de ALV 
in juni 2019 komt er weer een update. Tussendoor komt in iedere nieuwsflits een korte 
update. Als er goede ideeën zijn, kunnen die gemaild worden. Gehoopt wordt in november 
2019 een advies te kunnen geven. De heer Steef van Schaik geeft aan dat als dingen nu al 
gedaan kunnen worden, zoals de jeugdtarieven en het boekingssysteem, die zeker zullen 
worden opgestart.   
 
Een van de aanwezigen vraagt waar de leden van RGC vandaan komen? De heer Bob 
Knaap antwoordt dat het gros uit Den Haag, Delft en Rijswijk komt, daarna uit Wassenaar, 
Oegstgeest, Voorschoten en Leiden. Uit NGF onderzoek is gebleken dat 20 tot 25 minuten 
rijden, de straal is waar leden vandaan komen. 
 
De heer André Loch vraagt of het mogelijk is om mededelingen ook in het Engels te doen in 
verband met de buitenlandse spelers. Die opmerking neemt het bestuur mee. 
 
De heer Bert Goedegebuure heeft een vraag over de kick-off met de directeur van NGF. 
Andere clubs hebben ongetwijfeld ook een platform. Is er ook een landelijk platform? De 
voorzitter antwoordt dat die niet bestaat. Wel bestaat er een samenwerking West-Nederland. 
Daar zitten 9 ledenbanen in. Alle voorzitters daarvan hebben regelmatig contact. De 
verenigingen zijn allemaal bezig met soortgelijke operaties. Het rapport van een golfclub uit 
Rotterdam is al beschikbaar. Afgesproken is om met elkaar zaken uit te wisselen, om als 
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ledenorganisatie aantrekkelijk te blijven. De voorzitter dankt het platform voor alle 
inspanningen tot nu toe en kijkt uit naar het vervolg. Applaus volgt. 
 
6. Financiën 
Prognose BV Golfbaan 2018: 
De penningmeester geeft een toelichting op de cijfers. De kosten van de exploitatie zijn in 
totaal ongeveer 1,4 miljoen. De grootste gebruiker is de RGC. Daarnaast business leden, 
commerciële verhuur en pacht. Naar verwachting zal het resultaat in 2018 € 10.000 lager zijn 
dan begroot. De opbrengsten zijn naar verwachting € 45.000 lager dan begroot, voornamelijk 
door een lagere commerciële opbrengst van verhuur. De kosten zullen naar verwachting in 
totaal € 35.000 lager zijn dan begroot.  
 
Begroting BV Golfbaan 2019:  
De opbrengst in 2019 wordt begroot op € 1.429.000. Het speelrecht RGC is niet verhoogd 
om de contributiestijging binnen de perken te houden. RGC leden worden al geconfronteerd 
met een btw-verhoging van 6% naar 9%. Businessclub en sponsoring zijn gebaseerd op het 
huidige aantal businessleden en sponsorcontracten, waarbij een inschatting is gemaakt 
inzake verwachte verlenging bij afloop van een contract. De opbrengst pacht is geïndexeerd 
en de commerciële verhuur is verhoogd met € 43.000. Aan de kostenzijde worden 
contractuele verhogingen verwacht van baanonderhoud en personeelskosten.   
Om een klein positief resultaat in de vennootschap te realiseren en de contributie bij de RGC 
betaalbaar te houden, kan er niet aan worden ontkomen de baan meer commercieel te 
exploiteren, waarbij ook de greenfee tarieven substantieel verhoogd worden. Kortom een 
hele forse taak voor bestuur, management en de leden van de RGC om de BV Golfbaan aan 
extra opbrengsten te helpen. 
 
Over de erfpacht is binnenkort overleg met de gemeente. Wellicht kan het bedrag lager 
worden. De rest van de kosten zijn redelijk stabiel. Bij onderhoud worden nu alleen de 
reguliere onderhoudskosten genoemd.  
 
De heer Hans Versteegen heeft een vraag over het baanonderhoud. De kosten zijn 10% 
hoger dan in 2017. De heer Patrick Botermans legt uit dat dit komt door indexatie en extra 
onverwachte kosten zoals de essentakziekte. Ook onderhoud van inventaris zit in deze post.  
 
Prognose RGC 2018:  
De verwachting is dat het resultaat € 15.000 lager zal zijn dan begroot. Oorzaak hiervan is 
het hogere aantal afzeggingen, waardoor de contributie-opbrengst € 44.000 minder zijn. De 
kosten zijn € 29.000 lager uitgevallen dan begroot.    
 
Begroting 2019 RGC:  
In de begroting zijn de aanmeldingen en opzeggingen tot en met 1 november verwerkt. De 
toegepaste contributieverhoging is 7,2%. De voorgestelde verhoging houdt voornamelijk 
verband met de stijging van de btw-verhoging van 6 naar 9% en een daling van het aantal 
leden. Aan de kostenzijde is het vaste speelrecht met 3% verhoogd (btw-stijging) en 
vastgesteld op  € 780.000, en  verhoogd met een verwacht bedrag voor de 
bestemmingsreserve van € 57.000. Voor de overige kosten worden amper wijzigingen 
verwacht. 
 
Geconsolideerd komt het neer op een klein positief resultaat. Een van de aanwezigen vraagt 
waarom de commerciële baten verhoogd worden terwijl in 2018 te zien is, dat die minder zijn 
dan begroting. De penningmeester legt uit dat gehoopt wordt de baan meer commercieel te 
verhuren en met die opbrengsten de begroting positief te krijgen. De voorzitter vult aan dat 
de afgelopen jaren de insteek was zoveel mogelijk de baan voor de leden te houden en 
commerciële verzoeken af te wijzen. De kunst is nu om dit toch weer iets te draaien.  
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De heer Dan Iverus heeft begrepen dat geïnvesteerd moet worden in de bunkers. Als de 
baan verhuurd wordt, dan moet er ook een goede baan verhuurd worden. Daar dient dus 
goed over nagedacht worden. Wat zijn de manieren om dat te betalen? De voorzitter 
bevestigt dat en geeft aan dat de ideeën daarvoor worden uitgewerkt.  
 
De voorzitter meldt dat het contract voor de erfpacht loopt tot juni 2023. Dit gaat om 
€ 250.000, inclusief een lening van € 40.000. Andere clubs betalen ongeveer € 80.000.  RGC 
betaalt € 5.000 per hectare. De NGF was zeer verbaasd over dit hoge bedrag. Er ligt een 
brief bij de Wethouder sport met het verzoek om daar eens naar te kijken. Het kan niet zo 
zijn dat door de hoge erfpachtkosten, wij investeringen niet kunnen doen. Het bestuur hoopt 
binnenkort met het gemeentebestuur in gesprek te gaan. In het contract staat geen 
aanpassingsclausule. Overwogen zou kunnen worden om dit contract via de rechter te laten 
ontbinden. De wethouder heeft in ieder geval toegezegd dat begin volgend jaar zal worden 
gesproken over de verlenging na 2023.  
Dan Iverus vraagt of er een kans is dat de Gemeente Rijswijk dat niet zal doen? De 
voorzitter legt uit dat de bestemming van de grond golfgrond is. De hoge erfpachtkosten 
maakt het voor de club moeilijker, dan voor iedere andere golfclub in de regio.  
 
Een van de aanwezigen noemt dat je alleen lid wordt, als je minder betaalt dan een greenfee 
speler. Hiermee wordt de uitgangspositie lastiger om extra leden te krijgen. De 
penningmeester bevestigt dit, maar geeft aan dat er geen andere oplossing is.  
 
Bij de BV staat onderaan Resultaat voor de belastingen. Wat is het na de belasting? De 
penningmeester antwoordt dat er ongeveer € 2.000 aan belasting verschuldigd zal zijn, maar 
dat dit bedrag gelet op de nog compensabele verliezen niet betaald hoeft te worden. 
 
Mevrouw Monique Cupido vraagt, als de greenfee verhoogd wordt, of dat in verhouding met 
de clubs in de buurt. De voorzitter weet dat RGC momenteel goedkoper is, dus dat zal elkaar 
na verhoging niet veel ontlopen. De heer Karel Klopper vraagt of dat ook geldt voor de 
contributie bij de omringende verenigingen? De voorzitter antwoordt dat het verschil te 
overzien is. 
 
De vergadering wordt gevraagd om goedkeuring van begroting van de RGC/BV. De 
vergadering stemt daarmee in. De begroting is daarmee vastgesteld en goedgekeurd.  
 
Vaststellen contributie(s) 2019:  
Het bestuur vraagt de vergadering in te stemmen met een verhoging van de contributies in 
2019 met 7.2 % waardoor de basiscontributie voor een gewoon lidmaatschap verhoogd 
wordt van € 1.100 naar € 1.179. De overige contributies en bijdragen zullen met eenzelfde 
percentage stijgen. Voor leden zonder certificaat houdt dit in van € 1.376 naar € 1.475.        
De vergadering stemt in met de contributieverhoging van 7,2%.   
 
7. Vaststellen “Regeling bij ongewenst gedrag” en benoeming 

vertrouwenspersoon  
Deze regeling is verplicht volgens de statuten van de Nederland Golf Federatie waar de 
vereniging lid van is. De aanwezigen stemmen in met de regeling.  
Het bestuur stelt voor mevrouw H.J. Verboom (Hetty) als vertrouwenspersoon te benoemen 
inzake de “Regeling optreden bij ongewenst gedrag”. Zij vervult de functie al voor de jeugd. 
De vergadering stemt hiermee in. 
 
8. Benoeming Bestuurslid  
De heer Arthur Bartels is volgens rooster statutair aftredend en geeft een afscheidsspeech.  
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In de speech kijkt hij terug op 6,5 jaar bestuur in verschillende samenstellingen. Hij bedankt 
de leden voor het gestelde vertrouwen en wenst zijn opvolger veel succes. De voorzitter 
bedankt hem hartelijk voor zijn werk de afgelopen jaren en overhandigt een fles wijn.  
Applaus volgt. 
Het bestuur stelt voor mevrouw G.M. Wesselingh-Schroots (Dieck) te benoemen als 
secretaris, zoals in de voorjaarsvergadering aangegeven. Er zijn geen tegenkandidaten. De 
vergadering stemt in met de benoeming per acclamatie.   
 
9. Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
10. Sluiting 
De voorzitter sluit om 22.10 uur de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


